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Abstract (en)
[origin: US4608888A] The invention relates to a tool for crimping, cutting, pressing or the like, having a tool head and gripping levers arranged on
the latter for actuating the tools and also, in order to fix the final pressure required for pressing, having a positive lock which is engaged between the
gripping levers and designed as a ratchet, having a toothed segment which is provided on one gripping lever and a pawl on the other gripping lever,
which pawl engages in the toothed segment, with the mounting of the pawl (6) in the gripping lever (2) being adjustable in order to change the final
pressure required for pressing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Werkzeug zum Crimpen, Schneiden, Pressen o dgl. mit einem Werkzeugkopf und an diesem angeordneten Griffhebeln zur
Betätigung der Werkzeuge sowie einer zwischen die Griffhebel eingeschalteten, als Ratsche ausgebildeten Zwangssperre zur Festlegung des für
die Verpressung erforderlichen Enddruckes, mit einem an dem einen Griffhebel vorgesehenen Zahnsegment und einer in dieses einrastenden Klinke
am anderen Griffhebel, wobei die Lagerung der Rastklinke (6) im Griffhebel (2) zur Veränderung des für die Verpressung erforderlichen Enddruckes
verstellbar ist.
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